
第一图书网, tushu007.com
<<新编新时代大学英语综合教程>>

图书基本信息

书名：<<新编新时代大学英语综合教程>>

13位ISBN编号：9787802437678

10位ISBN编号：7802437679

出版时间：2011-6

出版时间：航空工业出版社

作者：苏春 编

页数：200

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<新编新时代大学英语综合教程>>

内容概要

　　《新编新时代大学英语综合教程1》依据《高等职业教育英语课程教学要求（试行）》，贯彻实
用为主、够用为度、与时俱进的编写理念。
结合一线教学实践进行编写。
为充分调动学生学习英语的积极性，全面提升听、说、读、写、译等能力，本系列教材融入了视、听
、说、演、练等多种教学方式，内容丰富、题材多样、定位准确、重点突出。
　　新编新时代大学英语综合教程每册分为10个单元，每单元围绕一个主题进行选材。
第一册主题包括大学生活新起点、时间管理、学习、朋友、节日、校园爱情、兴趣爱好、偶像魅力、
旅游、健康，内容包括听说、阅读、语法、写作、练习及轻松一刻等。
　　《新编新时代大学英语综合教程.1》可以作为高职高专院校公共英语课程的教学用书，也可以供
广大英语爱好者自学参考。
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章节摘录

　　Awards： Won Oscar. Another 43 wins & 20 nominations.　　Plot： Remy is a rat living in Paris who wants
to be a chef， but has to overcome thedisapproval of his family and the prejudice of humans. Using a somewhat
unlucky young manas a means through which to practice his art， Remy meets yet another obstacle in the form of
afamous， notoriously hard-to-please food critic named Anton Ego， nicknamed "The Grim Eater".　　In the
clip， Ego arrives at the restaurant， and instead of ordering off the menu he challengesthe chef to "hit me with his
best shot." Remy selects ratatouille， an older-style recipe not traditionally up to the standards of Gusteau's.
Soonenough， the entree is prepared and served to Anton Ego.　　Ego takes a bite of the ratatouille， and
immediately has a flashback to his childhoodwhere his mother prepared the same dish to brighten his spirits after a
bicycle accident. He isoverwhelmed with emotion for the dish. 　　⋯⋯
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